



COLOR FOOD



DISCOVER THE COLORFUL VARIETIES



ETY OF DAILY LIFE INGREDIENTS.



COLOR FOOD

„Deine Nahrung soll deine Medizin und deine Medizin soll deine Nahrung sein.“ Hippokrates

*„Thy food shall be thy medicine, and thy medicine thy food.“
Hippocrates*

Die Natur bietet einen Reichtum an natürlichen Farben die Obst, Gemüse und Gewürze besonders farbenfroh und appetitlich aussehen lassen. Jene bunte Farbenpracht bietet zudem ein ganzes Arsenal an Vitaminen, Mineralien und Antioxidantien mit gesundheitsfördernder Wirkung. Mit diesem Projekt präsentiert das GRAFE-DESIGN-CENTER inspirierende Farben aus dem Bereich Color Food, die Genuss und Sinne anregen. Je bunter und abwechslungsreicher die Kost, desto größer ist der Mix an Nährstoffen - mit Color Food für das ausgewogene Wohlbefinden.

Nature offers a wealth of natural colours that make fruit, vegetables and spices look particularly colourful and appetizing. This colourful splendour also offers a whole arsenal of vitamins, minerals and antioxidants with a health-promoting effect. With this project, the GRAFE-DESIGN-CENTER presents inspiring colours from the colour food sector that stimulate pleasure and the senses. The more colourful and varied the food, the greater the mix of nutrients. - with Color Food for a balanced sense of well-being.





LIME GREEN 19-00621

Pantone: 381 C

CMYK: 25/0/98/0

BLUEBERRY 19-00600

Pantone: 295 C

CMYK: 100/69/8/54

CINNAMON BROWN 19-00606

Pantone: 7566 C

CMYK: 7/67/98/23

CASHEW BEIGE 19-00607

Pantone: 9184 C

CMYK: 8/10/22/0









GRENADINE RED 19-02205

Pantone: 7620 C

CMYK: 0/95/94/28

LEAF GREEN 19-00623

Pantone: 7746 C

CMYK: 17/0/88/39

CUCURBITA YELLOW 19-02206

Pantone: 113 C

CMYK: 0/2/83/0



HOKKAIDO ORANGE 19-02207

Pantone: 144 C

CMYK: 0/51/100/0



GRAFE-DESIGN-CENTER

Das Unternehmen GRAFE liefert Ihnen die Wunschfarbe zu Ihrem Produkt. Wir fertigen schnell und qualitativ hochwertig Masterbatches, Compounds und Additivbatches nach individuellen Wünschen. Das GRAFE-DESIGN-CENTER bietet Ihnen darüber hinaus eine ganzheitliche Betreuung auf dem Weg zur idealen Farbe. Zusammen machen wir Ihr Produkt zum Hingucker. Wir freuen uns auf gemeinsame Projekte.

Ihr GRAFE-DESIGN-CENTER

GRAFE creates any color you would like for your product. We produce superior quality masterbatches, compounds and additive batches quickly in accordance with your individual requests. In addition, the GRAFE-DESIGN-CENTER will accompany you from start to finish on your way to the ideal color. Together, we make your product an eye-catcher. We look forward to serving your needs.

The GRAFE-DESIGN-CENTER

Die in dieser Broschüre abgedruckten Farbkarten wurden mit den Näherungswerten (C/M/Y/K) der entsprechend angegebenen Pantonefarbe erstellt und in 4c Euroskala auf Bilderdruck matt (Digigold 170 g/m²) Papier abgedruckt. Änderungen und Irrtümer vorbehalten.

The colour charts printed in this brochure were produced with the approximate values (C/M/Y/K) of the corresponding Pantone colour indicated and printed in 4c Euroscale on matt picture printing (Digigold 170 g/m²) paper. Subject to alterations and errors.

IDEA | DESIGN

GRAFE-DESIGN-CENTER

PUBLISHER

GRAFE Color Batch GmbH
Waldecker Str. 21
99444 Blankenhain
GERMANY

phone +49 36459 450
fax +49 36459 45145
email design@grafe.com
web www.grafe.com



GRAFE

FUTURE IN PLASTICS